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Memo evaluatie subsidies 2019 
 

Het subsidiebeleid is enkele jaren geleden opgesteld naar aanleiding van weloverwogen keuzes door 

de gemeenteraad. Het wordt nu geëvalueerd, waarbij het mogelijk is dat nu andere keuzes gemaakt 

gaan worden dan enkele jaren geleden. 

 

Onderstaande vragen zijn bedoeld om de fracties te ondersteunen bij het formuleren van 

uitgangspunten en suggesties voor het kader stellend debat over het nieuwe subsidiebeleid.  

Indien u nadere informatie wilt over het subsidiebeleid kunt u de bijlagen raadplegen.  

 

 

 

1) Bent u van mening dat de subsidieverlening in zijn huidige vorm kan worden gehandhaafd? 

Ja, omdat: 

Nee. 

Welke aanpassingen zou u dan willen doorvoeren en waarom? 

 

 

2) Bent u van mening dat de subsidieverlening in zijn huidige vorm dient te worden afgeschaft 

en slechts (beperkt) subsidie zou moeten worden verleend indien een organisatie zich 

incidenteel inzet voor een bijzondere maatschappelijke prestatie of activiteit die niet tot 

haar normale activiteiten behoort? 

Ja, omdat: 

Nee, omdat: 

 

 

3) Vindt u het terecht dat alleen verenigingen met jeugdleden (met name sport en muziek) 

worden gesubsidieerd en dat de verenigingen die geen jeugdleden hebben geen subsidie 

meer ontvangen? 

Ja, omdat: 

Nee, omdat:  

 

 

4) Op dit moment wordt een ondergrens van 15 jeugdleden gehanteerd om in aanmerking te 

kunnen komen voor subsidie. Bent u van mening dat, indien het huidige beleid wordt 

voortgezet, een ondergrens voor het aantal jeugdleden moet worden gecontinueerd. 

 Ja, omdat: 

Hoe hoog moet die naar uw mening dan zijn………. 
 Nee: omdat: 

 

 

5) In de begroting is voor de 9 jeugd-en jongerenverenigingen een hoger subsidiebudget 

opgenomen dan voor de 38 sportverenigingen met jeugdleden samen.  

Wat vindt u daar van?  

 

 

6) Hoe kijkt u naar het principe dat de sportverenigingen geen huur meer betalen voor hun 

accommodatie maar dan ook geen subsidie meer krijgen?  

Het financiële nadeel voor de gemeente bedraagt dan circa € 130.000. Voorwaarde is dan 
wel dat de velden van de tennisverenigingen worden opgenomen in het 

accommodatiebeleid.  

Om het financiële nadeel gedeeltelijk te compenseren, zou de gemeentelijke bijdrage in de  

bouwkundige aanpassing van de sportaccommodaties kunnen worden verlaagd. 
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7) Naar aanleiding van de kerntakendiscussie is de subsidieverlening aan diverse verenigingen 

beëindigd. (Zie voor het overzicht daarvan de bijlage “Huidig subsidiebeleid“.) 
Bent u van mening dat subsidieverlening aan (een deel van) die verenigingen weer moet 

worden hervat? 

 Ja, omdat: 

  Wilt u ook aangeven aan welke? 

 Nee, omdat:   

 

 

8) Bent u van mening dat de mogelijkheid tot het verlenen van incidentele subsidies aan 

verenigingen voor nieuwe initiatieven weer in het subsidiebeleid moet worden opgenomen? 

 Ja, omdat: 

  Aan welk soort initiatieven denkt u dan? 

 Nee, omdat: 

 

 

9) Op dit moment is het in het kader van het accommodatiebeleid niet mogelijk om subsidie te 

vragen voor energiebesparende/duurzaamheid maatregelen. Bent u van mening dat die 

mogelijkheid nu moet worden opgenomen? 

 Ja, omdat: 

 Nee, omdat:  

 

 


